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Årsmøte i disksportseksjonen 

           10.12.2020 
 

På ledermøtet i disksport avholdes også seksjonens årsmøte. Dette årsmøte kan bestemme to saker 
for seksjon disksport. Disse sakene er lisens og klubbkontingent. Pengene fra en økning av lisens og 
eller klubbkontingent går direkte til seksjonen og ikke til NAIF.  
 
25 godkjente representanter 
Innkalling godkjent 
Saksliste godkjent 
Ordstyrer: Erik Hammer Staalesen og Leiv Aspen 
Referent: Erik Hammer Staalesen 
Tellekorps: Leiv Aspen og Erik Hammer Staalesen 
 

Saksliste 
 
Sak 1. Klubbkontingent  
Seksjonens innstilling: Klubbkontingent forblir uendret i 2021  
«Nystartede klubber slipper klubbkontingent til DISK innmeldingsåret og første etterfølgende år. Disse 
klubbene skal kun betale klubbkontingent NAIF som er på 500 kr.  
Studentklubber betaler kr. 500 i medlemsavgift til DISK. Med studentklubber menes klubber som er 
medlem av- og registrert i studentidretten på de ulike høyskoler/universitet 
 
Studentklubber betaler følgende 
Klubbkontingent NAIF 500 kr. 
Klubbkontingent DISK 500 kr. 
 
Alle andre betaler følgende: 
Klubbkontingent NAIF 500 kr. 
Klubbkontingent DISK 1500 kr.» 
 
Etter en god diskusjon som inneholdt mange gode tanker gikk seksjonens forslag til avstemming.  
Seksjonen ble vedtatt med 25 stemmer mot 0.  
 
Sak 2. Lisens  
Seksjonens innstilling:  
«Dagens lisens økes fra 200 kr. til 250 kr. 
Dagens lisenskrav er at spillere som deltar i NAIF sanksjonerte turneringer (Ultimate og diskgolf) må ha 
løst lisens for å kunne delta.  
 
Forsikringspremien øker fra og med 2021. Dagens lisens har ikke økt siden den ble innført i 2013. 
Seksjonen foreslår å indeksregulere den til 250 kr.» 
 
Etter nok en god og konstruktiv diskusjon ble det stemt over seksjonens forslag.  
Forslaget ble vedtatt med 15 mot 8 stemmer 
 


